
ENTREVISTA ALS GRALLERS DE VIMBODÍ I POBLET (ABRIL 2019) 

El divendres 26 d’abril ens visiten alguns membres de l’Associació de grallers i 
geganters La Palanca de Vimbodí i Poblet: Miquel Caixal, Núria Gallart, Montse 
Artigas, Júlia Canela i Joan López. Ens toquen algunes cançons del seu repertori i 
tenim l’oportunitat de fer-los algunes preguntes sobre la seva afició i l’entitat. 

Alan- Quants anys fa que funciona l’entitat? 

Des de l’any 2000. Aquest any fa 19 anys. 

Guillem Roig- Com va sorgir la idea de crear un grup de grallers? 

Feia temps que hi havia ganes de crear un grup de grallers. En Josep va buscar 

gent per formar-lo i l’Albert Arbós va ser el professor de tots. 

Jan- Qui van ser els primers membres de l’entitat? 

No ho recordem massa bé però creiem que la Rosa Albes, el Marc Martín, la 

Marina Fernández, l’Albert Arbós, que va ensenyar a tocar la gralla i la caixa a 

tothom i potser algú altre. Més tard es va incorporar la Núria Rios, el Xavi López, la 

Núria Gallart, la Sandra Casas i molts altres. 

Pablo- Hi havia molta gent al principi? Com es van animar? 

Força gent, alguns van plegar i després van tornar, altres es van incorporar més 

tard. 

Júlia- Heu ampliat els instruments des que vau començar? 

No, però fa un temps hi havia una batucada al grup i teníem instruments de 

percussió diversos: triangles, tambors, etc. 

Irina- Quanta gent sou actualment a l’entitat entre geganters i grallers?  

Entre 20 i 30 persones. 

Teniu una junta? 

Sí, la presidenta és la Núria Gallart, la tresorera és la Montse Artigas i el secretari el 

Joan López. 

Guillem C- Teniu algun professor o persona que us ensenyi a tocar? 



Sí, gent que ve de l’Aula de sons de Montblanc, una escola de música tradicional.   

Berta- Teniu un local propi per assajar? Sempre heu assajat al mateix lloc? 

No, les reunions les fem al Local Social, però hem assajat al carrer, al cinema 

Foment i moltes vegades, al pavelló. 

Amar- Com aconseguiu els diners per tirar endavant l’entitat? 

Amb subvencions de l’Ajuntament i donacions. 

Damià- Us ha costat molt tenir un repertori gran de cançons? 

Sí, encara ens costa perquè entra gent nova i cal anar repassant i ensenyant les 

cançons del repertori de sempre. 

Abril- Us heu inventat alguna cançó? 

No, encara no. 

Sònia- Feu moltes sortides? Quines són les més importants que heu fet? 

Una desena a l’any. Anem a la trobada gegantera de Catalunya i a la trobada 

comarcal de la Conca de Barberà. La sortida més important és la Festa Major de 

Vimbodí, també hem anat a França un parell de vegades. 

Marçal- Quants instruments teniu? Són propis de l’entitat? 

Sis gralles i cinc timbals propis de cadascú. L’entitat té alguna gralla o timbal pels 

membres que comencen. 

Mariam- Quants anys fa que vosaltres  toqueu? 

El Miquel, 4 anys; la Núria, 17 anys; la Júlia, 9 anys; el Joan, 17 anys i la Montse, 1 

any. 

Nadia- Quin any vau començar a formar part dels grallers de Vimbodí? 

El Miquel, al 2015; la Núria, entre el 2001 i el 2002; el Joan, des que va començar 

el grup i, la Júlia, al 2012. 

Dani- Quina és per vosaltres la clau de l’èxit de l’entitat? 

Que s’hi pot afegir gent de qualsevol edat. És molt integrador. 


